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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji Urzędu Miasta Zgierza 

W imieniu Zarządu KS „Boruta" Zgierz, działaczy środowiska łuczniczego zwracam się z 
prośbą do Szanownej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Urzędu Miasta Zgierza 
o informację o byłych torach łuczniczych, które do 02.10.2023! spełniały wszystkie 
warunki regulaminu łucznictwa WA i PZŁucz a teraz wg Dyrektora MOSiR W. Królewiaka 
od dnia 19.09.2024 (wg pisma L.dz ? MOSiR) cytat: „Obecnie tory łucznicze z uwagi 
na trwające prace wykonawcze nie spełniają wymogów bezpieczeństwa, które 
pozwoliłyby na przeprowadzenie zawodów łuczniczych". 

Przewodniczący KOKSiR p. Piotr Matuszewski podczas posiedzenia KOKSiR nr IX 
w dniu 21.11.2024 wnioskował aby w dniu 25.11.2024 o godz 11.00 odbyło się 
spotkanie bezpośrednio na obiekcie torów łuczniczych: Przewodniczący KOKSiR , 
p. Beata Ceruiińska , p. v R. Stańczyk MOSiR w Zgierzu i Ewa Siemońska - KS 
„ Boruta" Zgierz. którego celem było stwierdzenie stanu faktycznego inwestycji na 
obiekcie łuczniczym. 
Stwierdzono że : 
1. Brak wyznaczenia i oznakowania linii mat i linii odległościowych 90m, 70m, 60m, 50m, 
40m, 30m , linii oczekiwana oraz regulaminowych stref: sprzętu i zawodników , 

2. Pozostały chodniczki odległościowe na poprzednio wyznaczonych geodezyjnie 
odległościach - przed inwestycją na obiekcie, na którym zlikwidowano wał ziemny 
integralną część torów (ponad 4m wysokości) a odtworzenie tzw, strzałocbytu budzi 
wiele zastrzeżeń regulaminowych rozgrywania zawodów łuczniczych. 

3. Sprawy porządkowe: brak zakazu parkowania samochodów przed halą łuczniczą-
bezpośrednie wtargnięcia pod samochód i brak oznakowania obiektu łuczniczego -
regulamin obiektu. 

Środowisko łucznicze jest bardzo zaniepokojone stanem faktycznym, na obiekcie nie 
są prowadzone żadne prace inwestycyjne rozwiązujące w/w problemy . 

Zwracam się z prośbą o rzetelną informację, kiedy obiekt będzie spełniał 
warunki regulaminowych torów łuczniczych, na których będzie można : 
a) zorganizować przeprowadzenie zawodów rangi ogólnopolskiej, makroregionu i 
wojewódzkie (złożenie wniosku tylko do dnia 17.12.2024 do biura PZŁucz ); 
b) od kiedy zawodnicy będą mogły trenować na odległościach zgodnie z regulaminem 
swoich kategorii wiekowych ( sezon startowy na torach otwartych rozpoczyna się 
26.04.2025). 

Ze sportowym pozdrowieniem 

v-ce Prezes 


